
     Zápis ze 16. jednání ZO Bory 23. 1. 2020 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Viliš Petr, Večeřa Luděk, Dostál 
Jan, Ing. Necidová Mária, Mgr. Chalupa Martin, Kaštanová Veronika, Kovář Karel, Vávra 
Aleš, Špaček Milan 
 
Omluveni: Vala M., Doležal P. 
Nepřítomní: Kotačka L. 
 
Hosté:  
 
Jednání: 
1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 

v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. Jednání je usnášeníschopné. 

 
Starostka upozornila přítomné, že jednání je nahráváno. 
 
Usnesení č. 1/16 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Dostál J., Špaček M. 
 
Hlasování:  
Pro:  12     Proti:    Zdržel se:  
Usnesení č. 2/16 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Dostála J. a Špačka M. 
 
 
3. Schválení programu jednání: 

 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulých RO 
5. Kontrola usnesení z minulého ZO 
6. MA21-2020 
7. Výběrové řízení-nakládání s odpady-schválení 
8. Směnná smlouva-Lesy ČR 
9. Prodeje pozemků 
10. Žádosti 
11. Různé 
12. Závěr 
 

Starostka navrhla hlasovat o schválení programu jednání ZO. 



 

Hlasování:  
Pro:  12      Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 3/16 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
 Dostavil se Kotačka L. počet členů ZO je 13. 
 
4. Kontrola usnesení z jednání RO. 

Místostarosta přečetl usnesení z RO 30.12.2019 a RO 16.1.2020 
      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/16: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 30.12.2019 a 16.1.2020. 
     
5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 
      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 30.12.2019. 
      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 5/16 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 30.12.2019. 
 
 
6. MA21-2020 

Starostka: 
a) Program MA21 na rok 2020  

Plánuje se akce Den Země 19.4.2020, který bude zaměřen na téma voda (přednáška, exkurze 
do ČOV a na vodojem, letáčky o vodě, sázení stromů, trhy, řemesla, otevírání studánek). 
Dále se plánuje Den bez úrazů 5.6.2020, budou pozvány záchranné složky, aby předvedly svou 
činnost. 
Pohádková ves, Dny zdraví-Den brambor, obecní kalendář, nové panely na naučnou stezku. 
Starostka navrhla hlasování o souhlasu s programem MA21 na rok 2020 
 
Hlasování:  
Pro:   13      Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 6a/16 ZO: ZO schválilo program MA21 na rok 2020. 
  

b) starostka navrhla hlasování o schválení podání žádosti o dotaci MA21 2020. 
 
Hlasování: 
Pro:  13    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 6b/16 ZO: ZO schválilo podání žádosti o dotaci MA21 2020. 
 
 
7. Výběrové řízení-nakládání s odpady-schválení 

Starostka: proběhlo výběrové řízení na dodávku šesti kusů kontejnerů pro akci Zlepšení 
nakládání s odpady v obci Bory. Byly podány dvě nabídky:  
- Meva-tec s nabídkou ve výši 330.814,00 Kč a 
- Zámečnictví Petr Malík ve výši 287.980,00 Kč 



 

Obě ceny jsou bez DPH. Nižší nabídku podal pan Malík. 
Kovář K.: studovali jsme nabídky a ve vítězné nabídce nejsou žádné technické nedostatky, že 
by např. chtěl ušetřit na materiálu apod. 
Starostka: před začátkem ZO měla rada obce schůzku u hřbitova, abychom vymysleli, jak tam 
situovat stání na kontejnery. 
Vávra A.: je v ceně započtena i doprava kontejnerů? 
Starostka: tak to nevím, ověřím to. 

 
Starostka navrhla hlasování o schválení firmy Zámečnictví Petr Malík jako dodavatele 
kontejnerů pro akci Zlepšení nakládání s odpady v obci Bory. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7/16 ZO: ZO schválilo firmu Zámečnictví Petr Malík jako dodavatele kontejnerů  
                                    pro akci Zlepšení nakládání s odpady v obci Bory. 
 
8. Směnná smlouva-Lesy ČR 

Starostka: zaslala jsem Vám návrh smlouvy na směnu pozemků s Lesy ČR. Dle znaleckého 
posouzení pozemků je hodnota pozemku, které převádí Obec Bory Lesům ČR je 159.350,- 
Kč,- a hodnota pozemku, které převádí Lesy ČR Obci Bory je  180.270,- Kč. Lesy požadují 
uhradit rozdíl hodnot ve smluvní výši 20.000,- Kč do 15 dnů od podpisu smlouvy před 
podáním návrhu na vklad do katastru nemovitostí. 

Špaček M.: ve smlouvě není daná podmínka umožnění vstupu do lesů, aby vstupu nebránili 
např. závory. Změní se majitel a může v budoucnu vstup do lesa zakázat. 
Vávra A.: je to státní firma a stát by neměl tento majetek prodat. 
Starostka: umožnění vstupu do lesa je dáno zákonem. 
Viliš P.: ta cena je za vykácený les? 
Starostka: je to borový les a není úplně vykácen, takže ta hodnota tam je. Budeme požadovat 
kopii znaleckého posudku, protože budeme náklady na jeho vypracování hradit rovným dílem. 
Kaštanová V.: bude se v budoucnu tento les kácet, aby se tam plánovaný areál vešel? 
Starostka: budeme muset jednat se životním prostředím ve VM, a část pozemku budeme muset 
vyjmout z lesního porostu, ale to je budoucnost, nyní musíme dořešit směnu pozemků. 

 
a) Starostka navrhla hlasování o schválení směnné smlouvy s Lesy ČR. 
 
Hlasování: 
Pro: 13    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení 8a/16 ZO: ZO schválilo směnou smlouvu mezi obcí Bory a Lesy ČR. 
 
b) Starostka navrhla hlasování o schválení úhrady doplatku ve výši 20.000,- Kč Lesům ČR. 
 
Hlasování: 
Pro: 13    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení 8b/16 ZO: ZO schválilo úhradu doplatku ve výši 20.000,- Kč Lesům ČR. 



 

9. Prodeje pozemků 
    Starostka: jedná se zatím o vyvěšení záměru: 
    a) žádost -------- o prodej p. č. 1326/1, o výměře 58 m2, druh pozemku ostatní plocha, 
    k. ú HB 
Ing. Necidová M.: obec by neměla tento pozemek prodat je to jediný přístup k nemovitosti 
jiného majitele dále je toto prostranství využíváno jako točna pro auta např. pro poštu. Žadatel 
a nejen on užívá toto místo na parkování.  
Vávra A.: žadatel není majitelem přilehlých pozemků a vlastnil by vstup na cizí pozemek. 
Špaček M.: ať toto prostranství slouží veřejnosti, a ne jenom jednotlivci může se využívat pro 
otáčení vozidel. 
 
Starostka navrhla hlasovat o souhlasu s vyvěšením záměru o prodeji p. č. 1326/1, o výměře 58 
m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 
 
Hlasování: 
Pro:     Proti: 12   Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení 9a/16 ZO: ZO neschválilo vyvěšení záměru o prodeji p. č. 1326/1, o výměře 58 m2,  
                                   druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 
 
     b) žádost -------- o koupi p. č. 1430 o výměře 121 m2, druh pozemku ostatní plocha, 
     k. ú HB, jeho otec už pozemek kdysi koupil, ale nedošlo k zápisu do katastru, byl 
vypracován i geometrický plán. 
Vávra A.: parcelu, kterou chce kupovat už běžně užívá. 
Viliš P.: souhlasí ten starý geometrický plán se současným stavem? Jak jsou vybudované ploty 
apod., abychom prodejem pozemku nezpůsobili sousedům potíže. 
Starostka: zveřejníme záměr o prodeji, sousedé a nejen oni se k tomuto záměru mohou vyjádřit. 
 
Starostka navrhla hlasovat o schválení vyvěšení záměru o prodeji p. č. 1430 o výměře 121 m2, 
druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 
 
Hlasování: 
Pro: 13     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení 9b/16 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru o prodeji p. č. 1430 o výměře 121 m2, druh 
                                  pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 
 
10. Žádosti 
       Starostka: je tady jedna žádost od TJ Březejc-žádost o finanční podporu sportovců pro rok 
       2020. Vloni jsme je podpořili částkou 500,- kč, letos navrhuji částku 1.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro:  13    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení 10/16 ZO: ZO schválilo poskytnutí finanční podpory pro TJ Březejc ve výši 1.000,- 
                                  Kč. 
 



 

11. Různé 
Starostka: v pondělí jsem podala žádost o dotaci na zasiťování lokality Na Sádkách na 
ministerstvo pro místní rozvoj. 
Příští týden budeme finišovat se žádostí na KD. 
Dotaci na výletiště vyřizuje Pavel Vávra, zkontaktoval se s projektantem, který dělal projekt 
pro Lomničku. 
Vávra P.: projektant se sejde se spolky nebo zastupiteli, abychom mu řekli, co, kde a jak si 
představujeme. 
Viliš P.: je potřeba na výletišti zapracovat, aby v době, kdy bude KD mimo provoz, se mohly 
některé akce přesunout na výletiště. 
Vávra P.: předběžně jsem posílal požadavky na výletiště, aby tam byly sociálky, podium, 
vnitřní šenk, gril, taneční parket. Sociálky by mohli využívat i koupající se v Horníku.  Záleží, 
co si řekneme, nejdražší bude vybudovat sítě. 
Špaček M.: sociálky se mohou vybudovat vedle kabin, tam sítě vedou. 
Vávra P.: to je na nás, co si vymyslíme a kolik budeme chtít do této akce investovat 
 
12. Závěr 
      Starostka ukončila jednání ZO v 20.00 hodin. 
 
 
Zapsala: Dvořáková Libuše 
 
 
Ověřovatelé zápisu:       Dostál Jan          ________________________________ 
                                        

    
           Špaček Milan    ________________________________  
 
 
  

Místostarosta obce – Pavel Vávra                 ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová          ______________________________ 
 
 
 


